
Protokół Nr IV

Z obrad sesji Rady Gminy Dąbrówka, która odbyła się w dniu 21 stycznia 2011 r. w sali

konferencyjnej Urzędu Gminy Dąbrówka.

W obradach udział wzięło 15 Radnych na stan 15 oraz 22 Sołtysów.

(Listy obecności stanowią załączniki do protokołu).

Porządek obrad

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Dąbrówka w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego

b) W sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt.” Świetlica -  nasz własny kąt” w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

c) W sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt.”Najmu szansę naszym dzieciom” w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

d) W sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Dajmy szanse naszym dzieciom” w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

e) W sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do realizacji projektu systemowego w

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem „Aktywność drogą

do sukcesu” w ramach Priorytetu VII -  Promocja Integracji Społecznej w Gminie

Dąbrówka na lata 2011 -  2013

f) W sprawie zmiany zapisów Uchwały Rady Gminy Dąbrówka z dnia 7 czerwca 

2010 roku w sprawie przyjęcia zmiany Planu Rozwoju Miejscowości Dąbrówka

g) W sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka

h) W sprawie zmiany budżety gminy na 2011 r.

7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad.



Przebieg obrad

Do pkt. 1

Przewodnicząca Rady powitała uczestników obrad w tym nowo wybranych sołtysów, 

stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności i otworzyła obrady IV sesji 

Rady Gminy. Następnie odczytała porządek obrad, który w głosowaniu jawnym został 

przyjęty jednogłośnie (15 -za).

Do pkt.2

Na sekretarza obrad Radni w głosowaniu jawnym powołali p. Ryszarda Kluska (15 -za).

Do pkt. 3

Protokół wraz z naniesionymi poprawkami został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym (15- za).

Do pkt.4

Sprawozdanie Wójta Gminy Dąbrówka z bieżącej działalności stanowi załącznik do 

protokołu.

Do pkt. 5

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośba do Przewodniczących do Komisji stałych Rady 

Gminy o przygotowanie planów pracy i przedstawienie ich na kolejnej sesji.

Do pkt.6.

a)

Na przedstawicieli w Zgromadzeniu Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego zostali 

wytypowani: Pan Aleksander Załęski i Pan Stanisław Suchodolski. Osoby wytypowane 

wyraziły zgodę na przedstawicieli Gminy Dąbrówka w Zgromadzeniu Związku Gmin Zalewu 

Zegrzyńskiego.

Uchwała w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Dąbrówka w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego w głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie 

(15 -  za) i stanowi załącznik do protokołu.



b)

Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pn. „Świetlica -  nasz własny kąt w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w głosowaniu jawnym została podjęta 

jednogłośnie (15 -  za) i stanowi załącznik do protokołu.

c)

Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pn. „Dajmy szanse naszym dzieciom” w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w głosowaniu jawnym została podjęta 

jednogłośnie (15-za) i stanowi załącznik do protokołu.

d)

Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pn. ."Dajmy szansę naszym dzieciom” w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki w głosowaniu jawnym została podjęta 

jednogłośnie (15-za) i stanowi załącznik do protokołu.

e)

Kierownik GOPS p. Sikorska Jolanta -  poinformowała, że GOPS w roku 2010 realizował już 

projekt pn. ”Aktywność drogą do Sukcesu”. Projekt ten jest skierowany do osób korzystający 

z pomocy społecznej. W roku bieżącym będzie jego dalsza kontynuacja, dlatego też zachodzi 

potrzeba podjęcia przedmiotowej uchwały.

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Dąbrówka do realizacji projektu systemowego w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem „Aktywność drogą do sukcesu” 

w ramach Priorytetu VII -  Promocja Integracji Społecznej w Gminie Dąbrówka na lata 2011 

-2013  w głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie (15 -  za) i stanowi załącznik do 

protokołu.

f)

Wójt Gminy Dąbrówka omawiając projekt uchwały wyjaśnił, że w treści uchwały z dnia 31 

marca 2005r. jest zapis Plan Rozwoju Miejscowości Dąbrówka, a załącznik nosi zapis Plan 

Odnowy Miejscowości Dąbrówka stąd wynika konieczność podjęcia niniejszej uchwały.

Uchwała w sprawie zmiany zapisów Rady Gminy Dąbrówka z dnia 7 czerwca 2010 roku nr 

XLI/238/2010 w sprawie przyjęcia zamiany Planu Rozwoju Miejscowości Dąbrówka w 

głosowaniu jawnym została podjęta jednogłośnie (15 -  za) i stanowi załącznik do protokołu.



Radny Gminy Dąbrówka p. Załęski Aleksander nawiązując do projektu uchwały 

poinformował, że brak jest załącznika do przedmiotowej uchwały i zgłosił wniosek o 

wprowadzenie 15 minutowej przerwy, (godz. 14. 15.).

Po przerwie obrady zostały wznowione o godz. 14.30.

Uchwała w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka w głosowaniu jawnym 

została podjęta jednogłośnie (15 -  za) i stanowi załącznik do protokołu.

h)

Skarbnik Gminy Dąbrówka p. Agnieszka Adam omówiła zmiany do uchwały budżetowej. 

Uzasadnienie do przedstawionych zmian stanowi załącznik do przedmiotowej uchwały.

Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok w głosowaniu jawnym została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt.7

Podanie skierowane do Rady Gminy zostały odczytane przez sekretarza obrad i rozpatrzone 

następująco:

- Podanie od Radnego Gminy Dąbrówka p. Edwarda Kryszkiewicza -  o udrożnienie 

przepustu pod mostem koło piekarni w Dąbrówce, - o przedłużenie linii energetycznej i 

założenie na niej lamp na odcinku Dąbrówka -  Karpin, oraz założenie lamp na słupach na 

odcinku Dąbrówka -  Lasków, - zabudowanie kładki przy moście znajdującym się koło posesji 

p. .L. Rzępołucha i p. W. Giętki

- Podanie złożone przez Sołectwo Czarnów o podłączenie lampy ulicznej przy ulicy Długiej 2 

w Czarnowie.

- Podanie złożone przez Zarząd Gminny ZOSP w Dąbrówce o zwiększenie stawki 

godzinowej za udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych.

Nawiązując do powyższych podań Wójt Gminy Dąbrówka p. Tadeusz Bulik poinformował, 

że sprawa dotycząca: - udrożnienia przepustu jak również wybudowanie kładki zostanie 

przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Wołominie.



- Wybudowanie linii energetycznej jak i założenie lamp na odcinku Dąbrówka -  Karpin 

powinno zostać wykonane wspólnie z powiatem wołomińskim.

- Odnośnie zamontowania lamp ulicznych to w przypadku gdy jest linia lampy będą 

zakładane sukcesywnie, jeżeli nie , termin się wydłuża.

- Zwiększenie stawki godzinowej za udział w akcjach ratowniczo -  gaśniczych dla strażaków 

zostanie przekazana do rozpatrzenia przez Komisję Rady Gminy według kompetencji.

Do pkt. 8

W sprawach różnych i wolnych wnioskach sołtys sołectwa Cisie p. Ruciński Jacek -  

powiedział, że chciałby zapoznać się ze składami poszczególnych komisji Rady Gminy. 

Następnie p. Ruciński powiedział, że na sesji powinny zostać przedstawione wnioski z 

ostatnich zebrań wiejskich. W dalszej części swojej wypowiedzi mówca nawiązał do sprawy 

wiązanej z konserwacją urządzeń melioracyjnych. Zwrócił się z prośbą do sołtysów sołectw: 

Ostrówek, Kołaków, Ludwinów, Kowalicha i Ślężan o wystąpienie z pismami do 

Wojewódzkiego Zarządu Melioracji o przyspieszenie tematu związanego z konserwacją 

kanału A i kanału marianowskiego, p. Ruciński podziękował Wójtowi Gminy za 

wystosowanie pisma w przedmiotowej sprawie do o Wojewódzkiego Zarządu Melioracji.

Wójt Gminy powiedział, że różnymi sposobami próbował monitować problem związany z 

konserwacja tych kanałów. Trzeba próbować rozwiązać problem melioracji na terenie 

powiatu. Temat ten podnosiliśmy wspólnie z burmistrzem Radzymina na spotkaniu sztabu 

kryzysowego w starostwie.

Radny Gminy Dąbrówka p. Kłębek Krzysztof powiedział, że zgodnie z wcześniej podjętymi 

ustaleniami w każdej miejscowości mieli zostać wytypowani delegaci do spółki wodnej w 

celu jej reaktywowania. Na ten cel zabezpieczono w budżecie środki w wysokości 20 tys. zł.

Komendant Zarządu Gminnego ZOSP p. Bereda Leonrad zabrał głos na tematy związane z 

działalnością ratowniczą jednostek ochotniczych straży pożarnych i zwiększeniu środków na 

ten cel.



Radna Gminy Dąbrówka p. Wilkowska M.. Ponadto p. Wilkowska poinformowała, że na 

zebraniu wiejskim w Działach Czarnowskich mieszkańcy prosili o zakup i ustawienie lustra 

na drodze wyjazdowej z Działów Czarnowskich do Guzowatki.

Radny Gminy Dąbrówka p. .Załęski Aleksander - powiedział, że należy zmodyfikować Statut 

Gminy w zakresie funkcjonowania Rady Gminy, i zgłosił wniosek aby w porządku obrad 

najbliższej sesji znalazł się pkt. podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji statutowej.

W dalszej części swojej wypowiedzi p, Załęski poinformował, że będzie czynił starania aby 

powiat w roku bieżącym rozpoczął prace na drodze Kuligów, Czarnów, Stasiopole. Pan 

Załęski zasugerował aby do akcji takich jak powódź włączać ochotników.

Sołtys sołectwa Lasków p. Kuśkowska Helena zapytała czy, już coś wiadoma na temat 

oświetlenia przystanku pry trasie S 8.

Sołtys sołectwa Chajęty p.Ziółkowski Tadeusz poruszył temat zalania drogi przy przedszkolu 

w Chajętach.

Radny Gminy Dąbrówka p. Getka Janusza -  powiedział, że zapadają się prawie wszystkie 

studzienki kanalizacyjne w Lasko wie.

Udzielając odpowiedzi na głosy przedmówców Wójt Gminy Dąbrówka powiedział, że 

Komisja Gospodarcza ustali czy zostanie wydłużony chodnik od strony Kołakowa do szkoły 

w Guzo watce, natomiast lustra na drodze wyjazdowej z Działów Czarnowskich do Guzo watki 

zostanie zakupione.

Odnośnie oświetlenia w Trojanach trwają ustalenia poinformował Wójt Gminy. Natomiast 

droga przy przedszkolu w Chajętach jest zniżona , sprawa zostanie przekazana do Starostwa 

stwierdził Wójt Gminy.

Zamknięcia obrad IV sesji Rady Gminy dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka p. 

Agnieszka Gryglas -  dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Do pkt. 9

PRZEWODNICZĄCA


